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ZAPISNIK  
 

sa XVII. sjednice Gradskog vijeća Grada Staroga Grada održane dana 9. listopada 2023. godine u Gradskoj 
vijećnici. 

Započeto u 19:00 sati.  

Sjednicu otvara i njome predsjedava gosp. Teo Bratanić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Staroga Grada. 

Konstatira se da su na današnju sjednicu Gradskog vijeća uredno pozvani vijećnici:  

Bogdanić Petra, Bratanić Teo, Fredotović Pero, Moscatello Amalija, Moškatelo Ivica, Moškatelo Jure, Novak 
Marija, Petrić Perislav, Račić Stjepko, Radonić Tarita, Sansević Davor i Šurjak Nikša. 

Poziv sa prijedlogom Dnevnog reda za XVII. sjednicu Gradskog vijeća Grada Staroga Grada, Klasa: 024-
04/23-01/07 Urbroj: 2181-10-01-23-1 od 3. listopada 2023. godine priloži ovom Zapisniku. 

Sjednici Vijeća nazočni su vijećnici:  

Bogdanić Petra, Bratanić Teo, Fredotović Pero, Moscatello Amalija, Moškatelo Ivica, Moškatelo Jure, Petrić 
Perislav, Račić Stjepko, Sansević Davor, Sanseović Silvana, Šurjak Nikša. 

Odsutni vijećnici su: 

Radonić Tarita – opravdala izostanak, Novak Marija – pristupila u 19:10 sati. 

Ostali nazočni: 

Antonio Škarpa – Gradonačelnik, 

Toni Damjanić - Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 

Katarina Vukušić - Voditelj Odsjeka za računovodstvo, proračun i financije  

Luki Ljubić – tehnička podrška 

Konstatirano je da kvorum tj. većinu potrebitu za pravovaljano održavanje sjednice i donošenje odluka, na 
početku XVI. sjednice Vijeća čini 11 (jedanaest) nazočnih vijećnika od ukupnog broja od 13 vijećnika na 
početku sjednice, čime su ispunjeni zakonski (članak 36. stavak 1. Zakona o lokalnoj i područnoj 
/regionalnoj/ samoupravi («NN», br. 33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 123/17, 
98/19 i 144/20) i poslovnički (članak 67. i 68. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Staroga Grada (“Službeni 
glasnik Grada Starog Grada“, broj: 12/09, 4/13, 5/13, 7/19 i 2/20 – dalje u tekstu: Poslovnik) uvjeti za 
pravovaljani rad i odlučivanje. 

Za današnju sjednicu Vijeća predložen je slijedeći  

Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa XVI. sjednice Gradskog vijeća održane dana 5. srpnja 2023.godine, 

2.  Vijećnička pitanja, 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Staroga Grada od 01.01. do 30.06.2023. godine, 
4. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa Proračuna Grada Staroga Grada za 2023. godinu: 

4.1. ID Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada Staroga Grada za 2023. 
godinu, 

4.2. ID Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 
4.3. ID Programa socijalne skrbi Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 
4.4. ID Programa javnih potreba u kulturi Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 
4.5. ID Programa javnih potreba u športu Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 
4.6. ID Programa javnih potreba ostalih udruga civilnog društva Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 
4.7. ID Programa zajedničkog korištenja sredstava turističke pristojbe Grada Staroga Grada za 2023. 

godinu 
4.8. ID Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada za 2023. 

godinu, 
4.9. ID Programa korištenja sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta za 

2023. godinu 
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5. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Staroga Grada za 2023. godinu, 

6. Prijedlog Odluke o osnivanju Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti,  

7. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladež Županijskog 

suda u Splitu,  

8. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladež Općinskog 

suda u Splitu.  

9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na č. zem. 3264, k.o. Dol  

10. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra za dio č. zem. 10822/2 i 10824, k.o. Stari Grad  

11. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti za raspisivanje javnog natječaja za osnivanje 

prava građenja na nekretninama u K.O. Stari Grad 

Predsjednik Gradskog vijeća (GV), nakon prozivke nazočnih i utvrđivanja kvoruma, konstatira da je u 
prilogu s materijalima dostavljen prijedlog Dnevnog reda. 
Prije stavljanja na glasovanje Dnevnog reda Predsjednik GV pita ovlaštene predlagatelje imaju li još koji 
prijedlog za izmjene i dopune Dnevnog reda. 
Pošto nije bilo prijedloga za izmjene i dopune dnevnog reda Predsjednik GV stavlja na glasovanje dnevni red 
kako je predloženo u pozivu za sjednicu te se isti usvaja jednoglasnom odlukom nazočnih vijećnika sa 11 
glasova „za“. 

 
Prelazi se na rad po točkama dnevnog reda. 

 
Točka 1. 

Vijećnicima je dostavljen zapisnik sa XVI. sjednice Vijeća održane dana 5. srpnja 2023. godine. 

Zapisnik sa XVI. sjednice dostavljen je u materijalima za sjednicu te Predsjednik pita nazočne vijećnike ima 
li kakvih primjedbi na sam zapisnik? 
Pošto nije bilo prijava prelazi se na usvajanje zapisnika, uz napomenu Predsjednika da o zapisniku ne glasuju 
vijećnica Amalija Moscatello i vijećnik Stjepko Račić zbog njihove nenazočnosti na XVI. sjednici, te se isti 
usvaja jednoglasnom odlukom nazočnih vijećnika s 9 (devet) glasova „za“. 
 

 
Točka 2. 

Pod točkom 2. dnevnog reda predviđena su vijećnička pitanja.  
 

1. Za pitanje se javila vijećnica Amalija Moscatello.   
Pitanje upućuje Gradonačelniku. Zanima je je li moguće, za vrijeme radova na Torjunu, omogućiti 
parking kod Groblja? 
Gradonačelnik odgovara da je mišljenja da će, u dogovoru s Policijskom postajom u Hvaru i 
prometno-komunalnim redarom, tako nešto biti moguće. 

 
2. Pitanje za Gradonačelnika ima vijećnik Ivica Moškatelo. 

Podsjeća na svoja pitanje s prethodnih sjednica te pita što se događa s Ribarnicom i kanalom sa 
sjeverne strane Ribarnice? 
Gradonačelnik odgovara da mora priznati da od 7. mjeseca nije bilo kontakata po tom pitanju, a 
posljednje je da je projekt izrađen od strane hrvatskih voda, međutim, isti nije dobio suglasnost 
konzervatora vezano uz podgradni zid i statitku cijele građevine. Ponovno ćemo pokušati pokrenuti 
tu priču. 
Vijećnik I. Moškatelo također pita što je s cestom Stari Grad – Dol? Cesta je od raskršća Dubci u 
lošem stanju i kao takva je ponajviše biciklistička staza, a ujedno i cesta za motorna vozila, i 
istovremeno i s jedne i s druge strane raslinje prelazi na cestu i pravo je čudo da se nikome ništa nije 
dogodilo. 
Gradonačelnik odgovara da je upoznat sa opisanom situacijom i da je VMO Dol također upozoravao 
na stanje navedene ceste, a nekog posebnog opravdanja za takvo stanje baš i nema osim onih 
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standardnih o nedostatku radne snage. Županijske ceste Split d.o.o., (u čijoj je nadležnosti 
održavanje, op.a.) su i ovo ljeto muku mučile sa državnom cestom jer ni ona nije bila pokošena, a za 
ostale ceste nižeg reda pitanje je jesu li uopće koji put došle na red za košnju. U kontaktu s njima 
odgovori su da je u jednom periodu u pitanju bio kvar stroja, a u drugom nedostatak radne snage. 
Najizglednije rješenje je da ćemo se slijedeće godine morati organizirati sami.   
 
U 19:10 sati sjednici pristupa vijećnica Marija Novak te Predsjednik poziva na ponovno utvrđivanje 
kvoruma. 
Pročelnik konstatira da je sjednici u 19:10 sati pristupila vijećnica Marija Novak te sada kvorum 
iznosi 12 od ukupno 13 vijećnika. 
  

3. Vijećnik Davor Sansević u raspravi se nadovezuje na prethodno pitanje vijećnika I. Moškatela i osim 
problema košnje upozorava na još jedan problem vezan uz spomenutu cestu. Kako je desna strana 
ceste u smjeru Stari  Grad – Dol prethodno iskopana i udubljena u toliko je lošem stanju da se sada 
vozi lijevom stranom. To je još veći problem i predlaže da se prilikom nekog novog asfaltiranja 
povede računa o tome. Radi se o dužini od cca 300-400 metara. 
 

4. Vijećnik Jure Moškatelo postavlja svoje pitanje vezano uz izgradnju benzinske postaje u Trajektnoj 
luci?  
Gradonačelnik odgovara da je Grad, vezano uz benzinsku postaju, u više navrata dao svoju 
suglasnost i podršku tom projektu i dalje, u okviru svojih ovlasti, pokušavamo ubrzati cjelokupnu 
proceduru. Trenutno je ishođena građevinska dozvola za cestu, odnosno za dodavanje 3. trake na 
državnoj cesti D-116, a u 4. mjesecu predan je zahtjev za građevinsku dozvolu za samu benzinsku 
postaju. Navedeno je vezano uz kopneni dio, a što se tiče morskog dijela u slijedeći ponedjeljak je 
sjednica Vijeća za koncesije SDŽ na kojem će se raspravljati o ovoj temi. Postojao je čitav niz 
pravnih pitanja vezano uz izdavanje dozvole, investitor je i dalje zainteresiran i preostaje samo još 
čekanje na izdavanje dozvole i početak radova.   
 

 
Kako nije bilo daljnjih prijava vijećnika za postavljanje vijećničkih pitanja Predsjednik GV zaključuje 2. 
točku Dnevnog reda, viječnićka pitanja.  
 

Točka 3. 
Pod točkom 3. dnevnog reda predviđen je Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Staroga Grada 
od 01.01. do 30.06.2023. godine, 

 

Predsjednik GV uvodno navodi da Izvještaj na usvajanje podnosi Gradonačelnik. O Izvještaju je raspravljao 
nadležni odbor, Odbor za proračun i financije, koji je o svakom dijelu ovog programa dao pozitivno 
mišljenje. 

Izvjestitelj je Gradonačelnik uz pomoć Katarine Vukušić iz Odsjeka za računovodstvo, proračun i financije. 

Katarina Vukušić u svojem izlaganju navodi da su ostvareni prihodi u prvoj polovici 2023. godine za 30% 
veći u usporedbi s istim razdobljem prethodne godine, dok su rashodi veći za 11% u odnosu na isto 
razdoblje. Većina stavki je realizirana u skladu s planom dok je realizacija većih projekata prebačena za drugi 
dio godine.  

Predsjednik otvara raspravu i kako za istu nije bilo prijava zaključuje 3. točku dnevnog reda te stavlja na 
glasanje Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Staroga Grada od 01.01. do 30.06.2023. godine 

3. točka dnevnog reda Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Staroga Grada od 01.01. do 
30.06.2023. godine, usvojena je jednoglasnom odlukom sa 12 (dvanaest) glasova ZA.  

 

Točka 4. 
Pod točkom 4. dnevnog reda predviđen je Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa Proračuna Grada 
Staroga Grada za 2023. godinu  

Predsjednik GV uvodno navodi da Prijedlog na usvajanje podnosi Gradonačelnik. O Prijedlogu je 
raspravljao nadležni odbor, Odbor za proračun i financije, koji je o istom dao pozitivno mišljenje. 
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Izvjestitelj je Gradonačelnik uz pomoć Katarine Vukušić iz Odsjeka za računovodstvo, proračun i financije. 

Gradonačelnik uvodno napominje da će u izvještaju proći kroz sve točke Programa ostavljajući tako mjesto 
za pitanja vijećnika kako tijekom izlaganja tako i nakon izlaganja. U izlaganju navodi realizirane stavke, one 
koje su ugovorene i trenutno se izvršavaju ili će njihovo izvršenje započeti do kraja kalendarske godine, kao 
i one stavke kojim se ovim prijedlogom izmjena i dopuna ukidaju s obrazloženjem pojedinih dijelova. 
Programi se ovim izmjenama i dopunama uravnotežuju s najvećim zahvatom, izgradnjom Trga Stjepana 
Radića. Od pojedinačnih Programa gradnje komunalne infrastrukture obrazlaže trenutnu situaciju i plan sa 
radovima oko crkve u Selcima, uređenja platoa ispred hotela „Places“, sidrišta „Tiha“ i izvlačilišta za 
brodove. Iz Programa socijalne skrbi ističe sredstva planirana za izradu projektne dokumentacije za uređenje 
prostorije za udrugu „Perle“ u Dolu. U Programu javnih potreba u kulturi dodana je stavka vezano uz 
kulturno ljeto za nabavku opreme s obzirom na cijene navedenog i troškove najma takve opreme. Smanjenje 
iznosa za sanaciju Mauzoleja uzrokovano je smanjenjem odobrenih sredstava Ministarstva kulture. U 
Programu javnih potreba u sportu dodan je iznos od 3.000 € za dovršetak svlačionice na nogometnom 
igralištu u Vrbanju, a što će biti izvršeno do kraja godine. Iz Programa korištenja sredstava naknade za 
promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta u 2023. godini ističe se iznos predviđen za izradu glavnog 
projekta OPG Akcelerator za kojeg su ishođeni svi posebni uvjeti, odnosno suglasnost konzervatora. 

Predsjednik GV otvara raspravu. 

Za raspravu se javlja vijećnica Marija Novak  

Ima pitanje vezano uz gradnju Trga Stjepana Radića odnosno zašto je došlo do smanjenja iznosa i zašto još 
nisu započeti radovi iako je bilo rečeno da će početi početkom listopada? 

Gradonačelnik odgovara da se s ovim iznosom planira utrošak sredstava do kraja godine, a vezano uz 
početak radova izvođač je upućen u radove, ali u dogovoru sa ugostiteljima na Trgu Stjepana Radića rok je 
pomaknut za sredinu listopada. radovi bi trebali započeti 16. listopada iako je dio radova već i realiziran 
tijekom ljetnih mjeseci kada je pripreman i izrezan kamen. Rok za dovršetak radova je travanja 2024. godine.  

Kako nije bilo daljnjih prijava za raspravu Predsjednik zaključuje raspravu te prije glasanja predlaže i stavlja 
na glasanje prijedlog da se o svim točkama Programa proračuna glasa u kompletu. Prijedlog o glasanju u 
kompletu usvaja se jednoglasno s 12 (dvanaest) glasova ZA. 

Na glasanje se stavlja točka 4. dnevnog reda Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa Proračuna Grada 
Staroga Grada za 2023. godinu  te se ista usvaja jednoglasnom odlukom sa 12 (dvanaest) glasova ZA. 

 

Točka 5. 
 Pod točkom 5. dnevnog reda predviđeno je: I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Staroga Grada za 2023. 
godinu  

Predsjednik GV navodi da je o Odluci raspravljao Odbor za proračun i financije te ja na istu dao pozitivno 
mišljenje. Predlagatelj je Gradonačelnik, a izvjestitelji su Gradonačelnik i gđa. Katarina Vukušić. 

Gradonačelnik uvodno navodi da u 10. mjesecu i krajem turističke sezona imamo obrise punjenja Proračuna 
i prihoda koji će se ostvariti do kraja godine pa je tako malo smanjen planirani porez na dohodak i porez na 
nekretnine, ali isto tako treba istaknuti da je njihova naplata u usporedbi s istim razdobljem prošle godine 
veća za 25 % kao i naplata prihoda od javnih površina. Dodan je preneseni dio komunalnog doprinosa u 
iznosu od 65.000 € koji će također biti utrošen na izgradnju Trga Stjepana Radića. Usklađeni su planirani 
iznosi od koncesija s prenesenim dijelom kao i dijelovi proračunskih korisnika koji nisu prošli na 
natječajima. S druge strane uvećani su iznosi tekućih pomoći od Županije za projekte koji su u međuvremenu 
prihvaćeni od strane Županije poput iznosa za Centar za upravljanje katastrofama.  
Što se tiče rashoda značajnija promjena vidljiva je na poziciji Rad Gradonačelnika i Gradske uprave gdje je 
smanjenje u iznosu od 24.000 € dok je s druge strane povećanje na stavci službenih putovanja. Obzirom da je 
u 2023. godini prometni redar boravio na obuci u Zagrebu u trajanju od tri tjedna, a da taj iznos nije bio 
inicijalno planiran u proračunu ova izmjena se odnosi upravo na to. Drugi dio izmjena odnosi se na nagodbe 
koje su postignute tijekom godine. Povećan je iznos za radove na heliodromu jer su se u međuvremenu 
dogodile brojne izmjene projekta vezano uz koncept helikopterske pomoći na razini države pa je potrebna 
izmjena projektne dokumentacije. Vezano uz projekte imamo 40.000 € za projekt kazališta od Županije, 
dodana su sredstva za idejni projekt Vinarije i imamo sredstva za projekt uređenja dvorane „Stari mlin“. 
Povećanje se također bilježi na poziciji uređenja poluotoka Kabal gdje se nakon dovršetka uređenja ceste 
planira postavljanje signalizacije. Moguća je realizacija UPU-a Helios do kraja godine, u dogovoru s 
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investitorima. te je iz tog razloga uvrštena stavka u Proračunu te su također dodana sredstva vezano uz novu 
katamaransku liniju. Obzirom da je subvencija za liniju planirana do kraja godine dodan je taj iznos koji će u 
konačnici biti financiran od strane Županije sa 90%, a ostatak će financirati Grad Stari Grad. Od 1. siječnja 
2024. ova će linija postati državna i od tog trenutka će se financirati iz državnog proračuna. Povećan je iznos 
namijenjen Osnovnoj školi za uređenje prostora za psihologa. 

Predsjednik GV otvara raspravu. 

Za raspravu se javlja vijećnica Marija Novak.  Pohvaljuje inicijativu i trud svih uključenih u projekt dodatne 
katamaranske linije i zanima je je li točna informacija da samo Grad Stari Grad financira liniju? 

Gradonačelnik odgovara da je trenutni troška linije 71.600 € od čega će 90% sufinancirati Županija, a 
moguće da će biti i više od toga, dok ostatak planira Grad Stari Grad s namjerom da se taj iznos podijeli s 
Općinom Jelsa.  

Vijećnica Novak ima dodatno pitanje vezano uz program 1016 gdje je uočila smanjenje od 7% u odnosu na 
izvorni plan pa je zanima o čemu se tu radi? 

Katarina Vukušić odgovara da se radi o stipendijama i smanjenju nominalnog iznosa od 7.000 € pošto se taj 
iznos neće utrošiti do kraja godine.  

U daljnjoj raspravi o ovom pitanju sudjelovali su vijećnica Novak, Gradonačelnik i gđa. Vukušić te je 
zaključeno da se o iznos za stipendije i njegovom povećanju može razgovarati tek slijedeće godine.   

Kako nije bilo daljnjih prijava za raspravu Predsjednik GV zatvara raspravu stavlja na glasanje 5. točku 
dnevnog reda I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Staroga Grada za 2023. godinu.. Odluka je usvojena 
jednoglasnom odlukom sa 12 (dvanaest) glasova ZA. 

 

Točka 6. 

Pod točkom 6. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Odluke o osnivanju Povjerenstva za ocjenu 
arhitektonske uspješnosti.  

Predsjednik GV navodi da je predlagatelj Gradonačelnik, a o prijedlogu je raspravljao Odbor za Statut, 
Poslovnik i normativnu djelatnost i o istome je dao pozitivno mišljenje. Izvjestitelj je Gradonačelnik.  

U uvodnom dijelu izlaganja navodi zakonsku osnovu za osnivanje Povjerenstva prema Zakonu o prostornom 
uređenju i Planu prostornog uređenja Grada Staroga Grada kojim je predviđeno osnivanje ovakvog 
povjerenstva. Ovom odlukom predlaže se osnivanje povjerenstva dok bi se na narednoj sjednici predložili 
članovi tog povjerenstva i Pravilnik o njegovom radu. 

Predsjednik GV otvara raspravu. 

Za raspravu se javlja vijećnica Marija Novak. Moli Gradonačelnika za dodatno pojašnjenje razloga za 
osnivanje ovog Povjerenstva, na temelju čega se ono osniva? 

Gradonačelnik odgovara da sukladno PPUG Staroga Grada unutar područja UPU „A“ i UPU „B“ , koja su 
prikazana u grafičkom dijelu Plana, postoji odredba prema kojoj se za takve objekte može zatražiti ishođenje 
odobrenja ovakvog povjerenstva. Istražujući ovu temu uočili smo neujednačenost prakse prilikom izdavanja 
odobrenja za gradnju u navedenim područjima te je tako plan da se prilikom ishođenja posebnih uvjeta za 
navedene zone za objekte do 1.500 m2 zatraži i mišljenje Povjerenstva za ocjenu arhitektonske uspješnosti. 
Na taj način bi Grad davao svoje mišljenje vezano uz samo oblikovanje, izgled, fasadu, presjeke, tlocrte i 
tehnički opis građevine koja se gradi. 

U daljnjoj raspravi sudjelovala je vijećnica Novak , a kako nije bilo daljnjih prijava za raspravu Predsjednik 
GV zaključuje raspravu i na glasanje stavlja Prijedlog Odluke o osnivanju Povjerenstva za ocjenu 
arhitektonske uspješnosti te se ista usvaja odlukom nazočnih vijećnika sa 11 (jedanaest) glasova ZA i 1 
(jednim) glasom SUZDRŽAN. 

Točka 7.  

Pod točkom 7. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za imenovanje 
sudaca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu  

Predlagatelj je Županijski sud u Splitu, a izvjestitelj po točki 7. dnevnog reda je Toni Damjanić 

Kada netko od aktualnih porotnika za mladež napusti svoju dužnost iz bilo kojih razloga Županijski sud 
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zatraži od jedinica lokalne samouprave imenovanje novog porotnika. Zakonska osnova priložena je u 
materijalima za sjednicu. 

Predsjednik GV nakon izlaganja Pročelnika pita ovlaštene predlagatelje imaju li kakav prijedlog za 
kandidata? 

Kako nije bilo prijedloga Predsjednik GV konstatira da po ovoj točki dnevnog reda GV nije imalo prijedlog 
kandidata za sudca porotnika zaključuje točku uz konstataciju da će se povratno o ishodu obavijestiti 
Županijski sud. 

Točka 8. 

Pod točkom 8. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za imenovanje 
sudaca porotnika za mladež Općinskog suda u Splitu. 

Predlagatelj je Općinski sud u Splitu, a izvjestitelj po točki 8. dnevnog reda je Toni Damjanić.  

Pročelnik navodi da je, kao i u prethodnom slučaju, upražnjeno mjesto i traži se naš prijedlog, ukoliko ga 
imamo. 

Predsjednik GV nakon izlaganja Pročelnika pita ovlaštene predlagatelje imaju li kakav prijedlog za 
kandidata? 

Kako nije bilo prijedloga Predsjednik GV konstatira da po ovoj točki dnevnog reda GV nije imalo prijedlog 
kandidata za sudca porotnika zaključuje točku uz konstataciju da će se povratno o ishodu obavijestiti 
Općinski sud. 

Točka 9. 

Pod točkom 9. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na č. zem. 3264, 
k.o. Dol. 

O ovom prijedlogu raspravljao je Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te je o istom dao svoje 
pozitivno mišljenje. 

Predlagatelj je Gradonačelnik, a izvjestitelj po točki dnevnog reda je također Gradonačelnik. 

Zainteresirana osoba, Juraj Roić iz Dola, pokrenuo je postupak promjene u katastarskom operatu za č.zem. 
3264, k.o. Dol, koje u naravi predstavlja dvorište omeđeno česticama u vlasništvu Juraja Roića. Prema 
navedenom predlaže se ukidanje statusa javnog dobra i stvaranje pretpostavki da zainteresirana osoba, nakon 
procjene sudskog vještaka, izvrši otkup navedene čestice. Ovom odlukom Grad i dalje ostaje vlasnik 
navedene čestice samo joj se ukida status javnog dobra u općoj upotrebi. 

Predsjednik GV otvara raspravu.   

Kako nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik GV zaključuje raspravu te stavlja 9. točku dnevnog reda 
na glasanje.  

Točka 9. dnevnog reda Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra usvaja se jednoglasnom odlukom s 
12 (dvanaest) glasova ZA. 

Točka 10.  

Pod točkom 10. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra za dio č. zem. 
10822/2 i 10824, k.o. Stari Grad  

O ovom prijedlogu raspravljao je Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te je o istom dao svoje 
pozitivno mišljenje. 

Predlagatelj je Gradonačelnik, a izvjestitelj po točki dnevnog reda je također Gradonačelnik. 

Na navedenim česticama prestala je potreba korištenja čestica u svojstvu javnog dobra. Pregledom na terenu 
i geodetskim elaboratom utvrđeno je da u naravi ne predstavljaju javni put budući da je isti izmješten 
zapadno i predstavlja zapadnu među kompleksa zemljišta čestica 6948/2, 6948/1 i 6947 k.o. Stari Grad te se 
navedene čestice nalaze unutar kompleksa. Obzirom na opisanu situaciju predlaže se ukidanje statusa javnog 
dobra.  

Predsjednik GV otvara raspravu.   

Kako nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik GV zaključuje raspravu te stavlja 10. točku dnevnog reda 
na glasanje.  

Točka 10. dnevnog reda Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra usvaja se jednoglasnom odlukom 
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s 12 (dvanaest) glasova ZA. 

 

Točka 11. 

Pod točkom 11. dnevnog reda predviđen je Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti za 
raspisivanje javnog natječaja za osnivanje prava građenja na nekretninama u K.O. Stari Grad 

O ovom prijedlogu raspravljao je Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te je o istom dao svoje 
pozitivno mišljenje. 

Predlagatelj je Gradonačelnik, a izvjestitelj po točki dnevnog reda je također Gradonačelnik 

Gradonačelnik uvodno navodi da u odnosu na materijal dostavljen uz poziv ima prijedlog ispravka teksta 
natječaja u dijelu na str. 3., a vezano uz rečenicu „pružanje zdravstvenih usluga i socijalne inkluzije“ gdje se 
riječ „pružanje“ zamjenjuje riječju „poboljšanje“ te na str. 5. također riječ „pružanje“ zamjenjuje se riječju 
„poboljšanje“.  

Kako je u raspravi pod točkom 5. dnevnog reda bio spomenut „Stari mlin“ sada se radi o zgradi društvene 
namjene. Grad stari Grad se u međuvremenu upisao i sada je vlasnik obje čestice na koje daje pravo 
građenja. Namjena tog prostora je kroz prethodni period mijenjana u nekoliko navrata, a kako Grad nema 
sredstava za namjenu koja se sada planira predlaže se Gradskom vijeću davanje suglasnosti za raspisivanje 
natječaja za davanje prava građenja na navedenim nekretninama, tj. na česticama 168 i 3186/3, k.o. Stari 
Grad, ukupne površine 92 m2 i 255 m2, a sve sukladno idejnom rješenju projektnog ureda MORPH PHAROS 
prema kojem su ishođene sve potrebne suglasnosti. Predlaže se davanje prava građenja na rok od 15 godina s 
datumom početka po pravomoćnosti uporabne dozvole i završetkom posljednjeg dana u ponoć. Namjena 
nekretnine prvenstveno će biti u funkciji obrazovanja i poboljšanja kvalitete življenja, poboljšanja 
zdravstvenih usluga, socijalne inkluzije, izlaganja tehnologija i inovacija, kultura, umjetnost i kreativnost, 
turizam, ekologija i mediteranski studiji. Nositelj prava građenja bi jedino za navedene djelatnosti bio 
ovlašten koristiti građevinu neovisno o tome hoće li nositelj prava u bilo kojem trenutku mijenjati svoje 
djelatnosti. Ovaj dio važan je za Grad, a nositelj prava građenja bio bi u obvezi Gradskom vijeću podnositi 
izvješće o svojem radu za prethodnu godinu. Grad Stari Grad imao bi također i pravo predlaganja jedne od 
grana djelatnosti po kojima bi nositelj prava građenja trebao imati prvenstvo u radu. Nositelj prava građenja i 
Grad trebaju se usuglasiti oko odabira stručnog nadzora nad građenjem. Nositelj prava građenja je u obvezi 
najkasnije u roku od 3 (tri) godine od dana pravomoćnosti građevinske dozvole ishoditi pravomoćnu 
uporabnu dozvolu za rekonstrukciju/izgradnju građevine. Predviđeni rok za dostavu ponuda je 30 dana od 
dana raspisivanja natječaja. 

Predsjednik GV otvara raspravu.   

Kako nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik GV zaključuje raspravu te stavlja 11. točku dnevnog reda 
na glasanje.  

Točka 11. dnevnog reda Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti za raspisivanje javnog natječaja 
za osnivanje prava građenja na nekretninama u K.O. Stari Gradu usvaja se odlukom nazočnih vijećnika sa 11 
(jedanaest) glasova ZA i 1 (jednim) glasom SUZDRŽAN.  

- o - 

Dnevni red je iscrpljen u 19:52 sati te Predsjednik Gradskog Vijeća, uz zahvalu na sudjelovanju, zaključuje 
XVII. Sjednicu Gradskog vijeća Grada Staroga Grada. 

 
 
   Zapisničar:                                             GRADSKO VIJEĆE  
Toni Damjanić              GRADA STAROGA GRADA   

                          Predsjednik   
                  Teo Bratanić 


